SHOPPING FUN 中地中



大抽獎 LUCKY DRAW

Promotion Period 推廣期

7/9/2016 - 7/22/2016

Starting today, with every purchase of HK\$1,500, you will get one "USANA Shopping Fun Lucky Draw" scratch card and a chance to win amazing prizes!

由即日起,每次購物滿港幣 \$1,500,即可獲得「USANA 即抽即中大抽獎」幸運擦擦店 1 張, 贏取豐富禮品!



Grand Prize 頭獎 Apple iPhone 6S (64GB) (1 winner / 名額1名)



2nd Prize 二獎 Samsung Galaxy S7 Edge (2 winners / 名額2名)

3rd Prize 三獎

2DIN Macau Trip for 2 with transportation 雙人來回兩日一夜 澳門之旅連住宿酒店 (2 winners / 名額2名)

4th Prize 四獎

InterContinental Dinner Buffet for 2 雙人洲際酒店自助晚餐 (2 winners / 名額2名)

5th Prize 五獎

Philips Sonicare FlexCare Platinum Toothbrush 飛利浦聲波電動牙刷 (2 winners / 名額2名)

Other Fabulous Prizes 其他豐富獎品



USANA HONG KONG LIMITED 5/F, Sino Plaza, 255-257 Gloucester Road, Causeway Bay, Hong Kong

香港銅鑼灣告士打道255-257號信和廣場5樓

Trade Promotion Competition Licence No.: 47073 推廣生意的競賽牌照號碼: 47073



SHOPPING FUN 即抽即中

大抽獎 LUCKY DRAW

The prizes for USANA Shopping Fun Lucky Draw include: USANA即抽即中大抽獎的豐富禮品如下:

Grand Prize 頭獎 Apple iPhone 6S (64GB) (1 winner / 名額/名)

2nd Prize 二獎

Samsung Galaxy S7 Edge (2 winners / 名額2名)





3rd Prize 三獎

2DIN Macau Trip for 2 with transportation 雙人來回兩日一夜 澳門之旅連住宿酒店 (2 winners / 名額2名) INTERCONTINENTAL.
HOTELS & RESORTS

4th Prize 四獎

InterContinental Dinner Buffet for 2 雙人洲際酒店自助晚餐 (2 winners / 名額2名)



5th Prize 五獎

Philips Sonicare FlexCare Platinum Toothbrush 飛利浦聲波電動牙刷 (2 winners / 名額2名)



6th Prize 六獎 Sense™Splash Energizing Shower Gel 清爽深層沐浴露



7th Prize 七獎 Sense™Splash Revitalizing Shampoo 修護營養洗髮露



8th Prize 八獎 Sense™Splash Nourishing Conditioner 輕盈滋潤護髮素



9th Prize 九獎 Sense™Splash Natural Whitening Toothpaste 天然亮白牙膏



10th Prize 十獎 USANA Black Blender Bottle USANA黑色型格搖搖杯

Trendsetter Prize 時尚獎 Fab Prize 人氨遊 Special Gift 精選禮品

即抽即中 大抽獎 LUCKY DRAW



TERMS & CONDITIONS 條款及細則

- 1. The lucky draw runs from Jul 9, 2016 (Saturday) to Jul 22, 2016 (Friday).
- 2. The lucky draw promotion is available during the promotional period through Will-Call / Over-the-Counter, fax / email orders, online purchase including online shopping cart and online enrollment, i.e. all NON-APO orders.
- 3. Every single HK\$1,500 purchase entitles the Distributors/PC to receive one scratch card. Multiples of HK\$1,500 in one single pack slip/receipt will entitle the Distributors/PC to receive multiple cards.
- 4. Only ONE single pack slip/receipt is accepted upon the Scratch Card lucky draw promotion.
- 5. Distributors/PCs are required to present their original copy of pack slip/receipt to redeem the Scratch Card.
- 6. Scratch Card will not be replaced if lost or found defaced.
- 7. All prizes must be redeemed by Jul 25 2016, otherwise the prizes will be forfeited.
- 8. Upon prize redemption, USANA Hong Kong will not replace the award if lost or found defaced.
- 9. The winner of the Level 3 Prize (Macau 2D1N Trip) and his/her guest will be provided with one night accommodation in Macau and round trip ferry tickets (Hong Kong Macau). Distributor, his/her co-applicant (if in a joint Distributorship) or the PC must attend the trip if they win the prize. Travel will be arranged through USANA Hong Kong. Guests must be at least 18 years of age, with the exception that the winner who is a nursing mother may bring her baby as a guest.
- 10. All prizes are non-transferable and not redeemable for cash.
- 11. No SVP is carried for the gift.
- 12. The lucky draw will be announced ended on Jul 25, 2016 Sing Tao Daily and The Standard
- 13. Any returns/ request for refunds/ failed payments/ cancellation of Distributorship may disqualify the eligibility for the Scratch Card prizes.
- 14. Any attempts to avoid compliance with these rules or with the Distributor Agreement will result in an automatic disqualification from the contest in addition to any sanctions under the Distributor Agreement. If a prize winner voluntarily or involuntarily terminates his/her Distributorship under the terms of the Distributor Agreement before the end of the contest, any right to a prize will be forfeited.
- 15. In the event of any dispute, the decision of USANA Hong Kong shall be final
- 16. The English-language version of the T&Cs shall be final in case of disputes.
- 1. 「USANA即抽即中大抽獎」推廣期由2016年7月9日(星期六)起至7月22日(星期五)止。
- 2. 「USANA即抽即中大抽獎」只適用於推廣期內親臨USANA客戶服務中心、電話/電郵、網上訂單或網上入會訂單之所有非自動訂貨單。
- 3. 直銷商購物滿淨值港幣\$1,500,即獲得「USANA即抽即中大抽獎」,幸運擦擦店1張。訂購滿淨值港幣\$3,000,獲幸運擦擦店2張,如此類推。
- 4. 每次換領幸運擦擦咭必須出示一張合資格正本訂單或收據。
- 5. 直銷商及優惠客戶須以正本訂單或收據以換領幸運擦擦咭。
- 6. 幸運擦擦咭如有遺失或損毀,恕不補發。
- 7. 所有獎品必須於2016年7月25日前親臨USANA客戶服務中心換領獎品,逾期作廢,概不受理。
- 領取獎品後,如有任何遺失或損毀,USANA概不補發。
- 9. 三獎之得獎者將獲得雙人來回澳門船票及一晚澳門住宿酒店。得獎者可選擇與其聯名申請人或優惠客戶一同出席旅程。所有行程安排將由USANA香港 有限公司安排。除獎者為一名母親可帶同其子女一同出席旅程外,其他得獎者必須年滿18歲以上方可出席旅程。
- 10. 所有獎品不可轉讓及不可兑換現金。
- 11. 所有獎品均不含任何銷售額分數。
- 12. 「USANA即抽即中大抽獎」將於2016年7月25日於星島日報及英文虎報公佈完滿結束。
- 13. 任何得獎者之退貨/退款/賬戶未能過戶/取消直銷會籍等事宜,均將導致得獎者失去獲得「USANA即抽即中大抽獎」之資格。
- 14. 任何企圖避免遵守這些規則或《直銷商協議》的參加者,將自動取消參加「USANA即抽即中大抽獎」資格,並根據《直銷商協議》實施有關制裁。若獲獎者於推廣活動結束前,自願或非自願地按直銷商協議終止他/她的直銷商會籍,將喪失獲得「USANA即抽即中大抽獎」獎品的權利。
- 15. 如有任何爭議,USANA保留最終決定權。
- 16. 如中、英文版的條款及細則有任何差異,一切決定以英文版為準。